
Pojasnilo republiškega
komiteja za kmetijstvo,
gozdarstvo in prehrano

Izvršni svet Skupščine SR Slovenije je na 145. seji dne
- 29. decembra 1988 obravnaval poročilo v zvezi z nedo-

končanimi arondacijami v SR Sloveniji, ki ga je pripravil
tukajšnji komite in poročilo sprejel, obenem pa je IS SR
Slovenije sprejel konkretne sklepe, s katerimi nalaga
izvršnim svetom skupščin občin, v katerih so nerešeni
arondacijski problemi, da v skladu s svojimi pristojnostmi
in pooblastili:

- do 28. 2. 1989 pripravijjo program razreševanja
problemov v zvezi z arondacijami, v katerem naj doloiijo
naloge, nosilce nalog, ki morajo sodelovati pri izpolnje-
vanju tega programa in roke za izvedbo teh nalog;

— naložijo pristojnim občinskim upravnim organom,
da brez odlašanja izvedejo upravne postopke, za katere

so občani že vložili vloge za razveljavitev pravnomočnih
arondacijskih odločb;

- poskrbijo, da bodo postopke v zvezi z arondacijami
vodili strokovno usposobljeni delavci.

Republiški komite za kmetijstvo, gozdarstvo in prehra-
no, katerega je Izvršni svet Skupščine SR Slovenije za-
dolžil, da pripravi svoj program aktivnosti na tem po-
dročju in da aktivno spremlja razreševanje problematike
arondacij kmetijskih zemljišč v SR Sloveniji, je dne 12. 1.
1989 sklical sestanek, na katerega so bili vabljeni pred-
stavniki vseh tistih občin, v katerih itnajo probleme z ne-
dokončanimi arondacijami kmetijskih zemljišč (sem spa-
da tudi občina Ljubljana Vič-Rudnik). Na sestanku, ki ga
je sklical repuhližki komite za kmetijstvo, gozdarstvo in
prehrano, so se podrobneje pogovorili o pripravi progra-
ma aktivnosti in med drugim sprejeli sklep, da se brez
odlašanja izvedejo upravni postopki v tistih primerih,
kjer so stranke oziroma prejšnji lastniki že vložili zahtev-
ke za vračilo zemljišč, medtem ko naj se skupaj z aronda-
cijskimi upravičenci in drugimi organi, organizacijami in
skupnostmi (pristojnimi KZS, javnim pravobranilstvom,
zemljiSko knjigo itd.) preuči možnost vrnitve tudi vseh
tistih zemljišč, ki niso primerno obdelana.

Glede same vaše pobude o tetn, da se vsa tista arondi-
rana zemljišča, ki so v družbeni lastnini neobdelana,
vrnejo prejSnjim lastnikom oziroma uporabnikom, da
sporočamo, da bomo vašo pobudo preučili v sklopu
analize izvajanja zakona o kmetijskih zemljiSčih in pa
v postopku sprememb in dopolnitev tega zakona, ki ju po
programu dela tukajšnjega komiteja predvidevamo v III.
tromesečju letošnjega leta.


